

"operatie?"

Dinsdag valt het vonnis. Opereren of niet. Ik kan nu bijna niet meer lopen. Een rondje supermarkt tot aan de kassa. Dan ga ik naar de auto terwijl mijn man de rest afhandelt. De neurochirurg heeft het recht van veto. De operatie is riskant, maar aan de andere kant wacht de rolstoel en dan permanent, niet alleen voor uitjes zoals ik van plan was. Volgens de neuroloog zegt de chirurg "nee" als hij het risico te groot vindt. Maar dan ga ik naar een rugkliniek. Ik wil alles proberen om uit die stoel te blijven. Ik zie best tegen die operatie op. Dat is de derde al in één jaar.

Eigenlijk is het probleem nog groter. Mijn man gaat 25 september met vakantie. Hij heeft het hard nodig, maar als ik nou voor die tijd geopereerd kan worden, moet ik dan nog weken langer met die vreselijke pijn rondlopen?

© augustus 2010, Alida, BasicPublishing.nl